



2026

Graduation Package

謝師宴 優惠

每位 HK \$568 起 up per person



Early bird offer 早鳥優惠

Confirmation made on or before 31 March 2026 for minimum 80 persons entitle below extra privileges:
2026年3月31日前確認並預訂人數最少為80人，即可尊享以下額外優惠：

1 Candy corner 糖果吧 2 2 hours free flow beverage package 兩小時無限暢飲套餐

Buffet with two glasses of soft drink or chilled orange juice for each guest

每位賓客可享用自助餐及免費汽水或冰凍橙汁兩杯

Complimentary use of standard audio-visual equipment,
TV's, and wireless microphones

免費使用基本視聽設備、電視設備及麥克風

Free corkage for 1 bottle of self-brought wine per 10 persons,
extra corkage fee at HK\$300 net per bottle

每十位客人可享免費一瓶自帶酒水開瓶費用，
額外的開瓶費為每瓶淨價港幣 \$300

Complimentary usage one of the function room as store room
and changing room during the event period (Subject to availability)

活動期間免費使用其中一間宴會廳
作為儲物室和更衣室(視乎供應情況)

Complimentary Floral centrepieces set up on each table

免費為每張桌子提供花卉裝飾

Complimentary Café@WM Dinner Buffet Voucher
with 30% off for 2 persons (2 sets (FR568) / 4 sets (GBR))

免費贈送WM咖啡廳自助晚餐雙人7折優惠券
(宴會廳568預訂可享兩張/ 大禮堂預訂可享四張)

- The above graduation package is valid from 1 April to 31 August 2026
2026畢業晚宴套餐有效期為2026年4月1日至2026年8月31日
- All prices are subject to 10% service charge
所有價格均須收取10%服務費
- A minimum of 80 persons is required
優惠最少預訂人數為80人
- All packages are subject to availability and advance reservation is required
所有優惠均視乎供應情況，並需提前預訂
- Reservation must be made at least 14 working days in advance
須提前最少14個工作天預訂

- All prices are subject to change without prior notice
所有價格如有變更，恕不另行通知
- The above privileges will be offered if the minimum food and beverage is consumed
以上優惠需在消費達最低餐飲要求後方可享受
- The above packages cannot be used in conjunction with other promotional offers
此優惠不可與其他推廣優惠同時使用
- In case of dispute, WM Hotel reserves the right of the final decision
如有任何爭議，WM酒店將保留最終決定權